
 
 

 

                                                                                                          
 
 
 
 
 

                                                                                                       ZDiK.DD.0710.1.39.2022KM 
                                                                                                       Tarnów, 19 lipca 2022r. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
 

Pan Jakub Kwaśny  
Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Tarnowie       
                   
 
                        W odpowiedzi na pismo znak KRM.0003.544.2022 z dnia 6 lipca br. /data wpływu do 

Kancelarii Głównej UMT – 7 lipca br./, w sprawach poruszonych przez radnego Sebastiana Stepka na  

LXVII sesji Rady Miejskiej w dniu 30 czerwca br.  w punkcie  „Zapytania i interpelacje radnych oraz 

oświadczenia i wolne wnioski” informuję, co poniżej następuje. 

Ad1/  

- Radny w imieniu mieszkańców Osiedla Krakowska, a przede wszystkim ul. Kassali poprosił                      

o interwencję u wykonawcy, który robi remont wałów na rzece Biała by utrzymał drogę w stanie 

przejezdności…  

       W wydanym zezwoleniu na przejazdy drogami publicznymi po terenie osiedla wykonawca robót 

został zobowiązany do utrzymywania dróg w stanie przejezdności.   Aktualnie służby ZDiK-u wykonają 

bieżący przegląd stanu tych dróg i w razie stwierdzenia zaniedbań w realizacji tego obowiązku podejmą 

interwencję.  Po zakończeniu robót wykonawca zobowiązał się do wykonania nowej nawierzchni 

drogowej na ul. Ogrodowej i likwidacji wszystkich ubytków masą asfaltową nawierzchni ul. Kassali. 

Obowiązek ten zostanie w całości wyegzekwowany przez służby ZDiK-u w trakcie przeglądu stanu tych 

dróg po zakończeniu robót. 

 
Ad2/  
 

- Mieszkańcy osiedla Koszyckiego, a przede wszystkim mieszkańcy ul. Mieszka I przypominają, że 
kiedyś mieli obiecany remont tej ulicy, a do dnia dzisiejszego to nie nastąpiło…….  
 
Wniosek o sfinansowanie budowy nawierzchni asfaltowej tej ulicy wraz z rozwiązaniem problemu jej 
odwodnienia zostanie uwzględniony jako propozycja w trakcie prac nad projektem budżetu miasta na 
kolejny rok budżetowy. 
 
 
 
 
 
 
OTRZYMUJĄ 
1 x Adresat,  
1 x Wydział Organizacyjny UMT, 
1 x a/a. 
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